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inzake bereikbaarheid en nieuwbouw Lisserbroek 

 

In het Haarlems Dagblad van woensdag 30 maart is een artikel geplaatst met als kop “Plan voor 
verdriedubbeling Lisserbroek zit muurvast”. De heer Mens, van de stichting Samen Lisserbroek 
geeft in dit artikel aan dat er een ruit van wegen om Lisse en Lisserbroek nodig is voor de 
bereikbaarheid van het totale dorp. Volgens hem wil de coalitie in de provincie Noord-Holland niet 
investeren in asfalt. De consequentie daarvan is dat er geen nieuwbouw komt, terwijl de provincie 
wel woningbouw wil. Dat kan ook, maar dan moet je eerst het verkeer uit Lisserbroek halen. 

Mijn vraag aan gedeputeerde Olthof is: klopt het dat de provincie Noord-Holland niet bereid is om 
op deze plek te investeren in de aanleg van asfalt? En kan u gezien dit artikel een toelichting 
geven op de realiseerbaarheid van nieuwbouw in Lisserbroek van circa 2.500 woningen in het 
licht van de benodigde ontsluiting hiervan en de rol van de provincie Noord-Holland daarin? 
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